

WILLAS

Belgique Belgium

Summer '22

SPECIAL
KNOCKE

CANNES
La villa Odaya

Sénégal
YOKAN LODGE

Bathroom
Ceramics
Pool & Garden

Milan

Le penthouse
par Visionnaire

15€



9 771780 752003

Art and design

Pour fêter ses 30 ans, la marque Marie's Corner invite l'artiste Oli-B à customiser son fauteuil Butler. Cette première œuvre sera exposée, jusqu'à la fin de l'année 2022, puis vendue enchères au profit d'une association caritative.

To celebrate its 30th anniversary, the Marie's Corner brand has invited artist Oli-B to customise its Butler armchair. This first work will be exhibited until the end of 2022 before being auctioned off for charity.



Est-ce de l'art ou du design ? Quelques coups de pinceau peuvent tout changer, lorsqu'ils sont exécutés par un fresquiste, passionné par la couleur et les motifs abstraits. Personnaliser des pièces iconiques, c'est la mission d'Art Seat, un nouveau concept lancé par Serge Silber et Philippe Vandemelen qui dirigent depuis 7 ans, la firme belge Marie's Corner : « On trouvait intéressant d'associer notre métier d'artisan à un univers purement artistique. La frontière entre les deux n'est pas si grande quand on y pense... On avait envie d'aller explorer un univers plus urbain et arty là où on nous attend moins ... ». Quant au fauteuil pivotant, aux formes géométriques, il s'est métamorphosé en une sculpture cubiste et pop, sans perdre sa fonctionnalité. Butler by Oli-B a été réalisé, sans dessin préalable, selon la technique en immersion de l'artiste, consistant à tourner autour de la pièce. À découvrir à partir du 25 mai au MC Project Store.

Is it art or design? A few brushstrokes can change everything, especially when executed by a fresco artist, passionate about colour and abstract patterns. Personalising iconic pieces is the mission of Art Seat, a new concept launched by Serge Silber and Philippe Vandemelen, who have been running the Belgian firm Marie's Corner for the past seven years: "We thought it would be interesting to combine our own craft with a purely artistic universe. When you think about it, there is only a very fine line between the two... We wanted to enter a world that is more urban and arty, where our presence is less obvious ...". As for the swivel armchair, with its geometric shapes, it has been transformed into a cubist and pop sculpture, without losing its functionality. Butler by Oli-B was created without any prior drawing, using the artist's immersion technique, in which he turns around the piece. The chair can be seen from 25 May at the MC Project Store. □